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Tisková zpráva č. 43, ze dne 21. 9. 2023 

Středeční (20. 9. 2023) jednání zastupitelstva města přineslo jasný a rezolutní vzkaz 

veřejnosti. „Strakonická teplárna je v takové finanční kondici, kdy navázání strategické 

spolupráce s třetím subjektem není zapotřebí“. 

Po konstruktivní diskuzi zastupitelé svým hlasováním deklarovali nezájem navazovat 

spolupráci se strategickým partnerem.   

V průběhu posledních dvou let bylo město oslovováno zájemci o partnerství v Teplárně Strakonice, a. 

s. Vedení města i teplárny se zájemci diskutovalo aspekty případného spojení s tím, že cílem musí být 

oboustranně výhodná spolupráce a především zajištění přijatelných cen pro občany města.  

Vzhledem k tomu, že z jednání vzešly oficiální nabídky, zastupitelstvo města mělo rozhodnout o dalším 

postupu.  

Předkládající místostarosta Rudolf Oberfalcer vysvětloval záměr města, vlastnit teplárnu: „Z pohledu 

strategického cíle a plánu rozvoje společnosti je zachovat stávající model, tedy 100% vlastnictví 

podniku městem. A to i za předpokladu přihlédnutí ke skutečnosti, že v důsledku energetické krize se 

teplárna potýká s ubývajícím zájmem o teplo, kdy odběratelé tímto způsobem snižují své náklady. 

Oproti tomu ale město vlastní rozvojové plochy, kde je potenciál dalšího rozšíření o nové odběratele“.   

Generální ředitel Pavel Bulant ve svém vystoupení připomněl jednání s vedením města a radními, při 

kterém osvětlil aktuální ekonomickou situaci teplárny a seznámil přítomné se střednědobým výhledem 

i směřováním teplárny v budoucnosti. „My, jako placení manažeři nemáme mandát k rozhodování o 

tom, zda bude strategický partner přibrán ke spolupráci, či nikoliv. To je odpovědností politického 

rozhodnutí příslušející právě zastupitelstvu města. Ovšem mohu vás ubezpečit, že teplárna je skutečně 

stabilizovaná.“ 

Zastupitel Rudolf Oberfalcer ml. Připomněl přítomným fakt, že přistoupení dalšího partnera znamená 

dělit se nejen o zodpovědnost v rámci rozhodovacího procesu, ale také o dělbu vygenerovaného zisku. 

„V tuto chvíli mně dává smysl stoprocentní vlastnictví pro horizont pěti let, kdy bude možné se po 

vyhodnocení následně dále rozhodovat“.  

Z pohledu rekapitulace bylo dlouhodobým cílem vedení města získání stoprocentního vlastnictví 

teplárny. Tento proces byl završen v průběhu letošního roku. Navíc se podařilo vykoupit výrobní 

zařízení a část distribuční soustavy, a to i díky opozičním poslancům, kteří pro její nákup hlasovali. 

Podařilo se z rozpočtových finančních prostředků vytěsnit malé akcionáře. Díky těmto krokům město, 

aniž by muselo přistoupit k půjčce, dokázalo za zhruba 50 mil. korun dokoupit majetek teplárny a tím 

završit celý proces transformace podniku.     

Bod k projednání v zastupitelstvu města předkládal místostarosta města, což bylo otázkou technikálie, 

kdy v době tvorby podkladů pro jednání starosta města čerpal čas na zotavenou, a proto byl 

dokument předkládán místostarostou. Jedná se o běžný postup v době nepřítomnosti starosty města v 

úřadu.    
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